

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT CÔTE SAINT-LUC CITY HALL – 5801 CAVENDISH BOULEVARD ON MONDAY, DECEMBER 18, 2023 AT 7:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Notice of Motion and tabling of draft by-law entitled: “By-law 2398-7 amending By-Law 2398 to regulate parking and public safety”
3. Adoption of By-Law 2617 concerning 2024 tariffs for the City of Côte Saint-Luc
4. Notice of Motion and tabling of draft by-law 2620 concerning taxes for 2024
5. Adoption of By-Law 2518-2 amending By-Law 2518 and By-Law 2518-1 re 2024 transfer duties
6. Approval of Working Fund Projects for 2024
7. Adjournment of the meeting



Florine Agbognihoue LL.B.
Assistant City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU’UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE À L’HÔTEL DE VILLE DE CÔTE SAINT-LUC – 5801, BOULEVARD CAVENDISH LE LUNDI 18 DÉCEMBRE 2023 À 19 H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Avis de motion et dépôt du projet de règlement 2398-7 intitulé : « Règlement 2398-6 amendant le règlement 2398 sur le stationnement et la sécurité publique »
3. Adoption du règlement 2617 concernant les tarifs de la Ville de Côte Saint-Luc
4. Avis de motion et dépôt du projet de règlement 2620 concernant les taxes pour 2024
5. Adoption du règlement 2518-2 modifiant le règlement 2518 et 2518-1 - droit de mutations 2024
6. Approbation des projets du fonds de roulement pour 2024
7. Ajournement de la séance



Florine Agbognihoue LL.B.
Assistante Greffière